

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix- Travail- Patrie
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE
CABINET DU MINISTRE

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace- Work- Fatherland
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH
MINISTER'S OFFICE

D13-87

No. _____/MINSANTE/CAB

Yaounde, 19 MARS 2020

RADIO-PRESS RELEASE


The Minister of Public Health hereby informs the public that after 14 days of treatment, **the first two COVID-19 cases in Cameroon were retested and declared negative**. The patients left their isolation facility this Thursday 19 March, 2020 to return home where they will remain under observation for a few days.

The Minister of Public Health wishes to commend the efforts of health personnel and all stakeholders involved in the response against the pandemic.

He invites the population to increase vigilance and strictly follow **hygiene rules, and all measures defined by the Government to eradicate Covid-19 as quickly as possible.** /-

For additional information, dial the telephone numbers below :

- 1510
- 677 89 93 69
- 677 89 43 64
- 677 89 76 44
- 677 90 01 57



Dr. Manabuda Makachio



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix- Travail- Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

CABINET DU MINISTRE

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace- Work- Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

MINISTER'S OFFICE

D13-87

N° _____/MINSANTE/CAB

Yaoundé, **19 MARS 2020**

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Santé Publique porte à l'attention de l'opinion publique en général, qu'au terme de 14 jours de traitement, **les deux premiers cas atteints du COVID-19 au Cameroun et testés à nouveau, sont déclarés négatifs**. Ces derniers ont quitté leur lieu d'isolement ce jeudi 19 mars 2020 pour regagner leur domicile, où ils resteront en observation pendant quelques jours.

Le Ministre de la santé publique salue les efforts menés par les personnels de santé et tous les acteurs impliqués dans la riposte contre cette pandémie.

Il invite les populations à redoubler de vigilance et à respecter scrupuleusement **les règles d'hygiène, ainsi que l'ensemble des mesures édictées par le Gouvernement afin d'éradiquer le plus rapidement possible le Covid-19.** /-

Pour plus d'information, composer les numéros suivants :

- 1510
- 677 89 93 69
- 677 89 43 64
- 677 89 76 44
- 677 90 01 57



Dr. Manon Malachie

